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Van Joris van Loon 
Betreft Lekkage sportcentrum Molenbroek

 
Met betrekking tot de nieuwe lekkage aan één van de twee sporthallen van Sportcentrum 
Molenbroek graag de volgende vragen aan het college voorleggen:
 
- graag ontvangen wij zo spoedig mogelijk een compleet feitenrelaas van (het onderzoek 
naar) de nieuw ontstane lekkages?

- graag ontvangen wij zo spoedig mogelijk een overzicht van de mogelijkheden om de kosten 
voor het herstellen van deze lekkages, en alle bijkomende kosten, te verhalen op de 
aannemer welke destijds het dak heeft vervangen en/of de aannemer welke de 
zonnepanelen op de hal heeft geplaatst?

- indien het antwoord is dat de kosten niet verhaald kunnen worden op (één van) de 
aannemers dan graag ook een uitgebreide toelichting waarom dit eventueel niet 
mogelijk zou zijn en op welke manieren dit juridisch nog afgedwongen kan worden?
 
Met vriendelijke groet,
 
Joris van Loon
 CDA Gemert-Bakel


